
 
 

 
 
 
 
 

  

Dagsorden/referat 

Fællesbestyrelsen ved Ebberup Skole, børnehave og vuggestue 

Tid:  mandag den 26. februar 2024 kl. 18.30 – 21.00 
Sted: Personalerummet 
Afbud:  Sille Nordtorp.  
 
 

1. Opsamling på skrivelse vedr. ekstra vuggestuepladser med deltagelse fra Jan 
 Præstholm (20 min.) 
  
 Referat: 

Jan Præstholm forklarede nuancerne i beslutningen omkring, hvorfor landsbyordningen 
ikke må anvende dagplejehuset til de ekstra vuggestuepladser: da huset er sat til salg 
forefindes det ikke i den eksisterende bygningsramme. Der er kapacitet i den samlede 
bygningsmasse til de 3 nye pladser.  
Bestyrelsen takkede for muligheden for at gå i dialog med direktøren for uddannelse - 
børn&unge.  
 

 

2. Siden sidst (15 min.) 

Bestyrelsen drøftede behovet for at udvikle bestyrelsens arbejds- og 
kommunikationsprocesser. Punktet sættes på kommende dagsorden. Der er ønske om en 
udefrakommende facilitator.  
 
 

Skole, børnehave og vuggestue 
  
 Referat: 
  
 Skole: 

Karin orienterede om kommende workshop om mangfoldige børnefællesskaber, hvor 
medlemmer af bestyrelsen kan deltage. Workshoppen udspringer af ønsket om 
medinddragelse af skolebestyrelser tidligt i processen omkring udarbejdelse af 
løsningsforslag til, hvordan der arbejdes med at understøtte mangfoldige 
børnefællesskaber for alle. Repræsentanter fra bestyrelsen deltager.  
 
Karin orienterede om kommende dialogmøde i dagtilbuddet. Bestyrelsen blev opfordret 
til deltagelse.  
 

 Børnehuset: 
Bethina orienterede om det forberedende arbejde op til det kommende pædagogiske 
tilsyn i april angående de pædagogiske lærerplaner.  
Der blev orienteret om det fællespædagogiske aftenmøde, der netop har været. Der 
arbejdes videre med input fra foredraget på det kommende personalemøde.  

 Personalet er klar til den kommende opstart af tyvstartere.  
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 Elevrådet: 

Agnes og Sidsel fortalte om elevrådsmødet, hvor fastelavn blev evalueret. 5. klasse vil 
gerne deltage, og der er ønske om slik i tønderne. Fra 6.-9. kunne man fejre fastelavn i 
klasserne med en fastelavnsbolle.  
I forhold til bevægelse i undervisningen ønsker elevrådet, at lærerene kommer med flere 
idéer, at der kommer fokus på brainbreaks og at ”danske skoleelever” kommer og 
fortæller elevrådet om brainbreaks. Der blev foreslået at spørge kommunens 
børnefysioterapeuter/ ergoterapeuter.  
I forhold til skolens motionsdag er der ønske om, at der kommer varierede aktiviteter/ 
triatlon.  
På skolernes toiletter dufter det ikke af noget, måske kunne en anden duft fremkomme, 
hvis skilte blev opsat (med skriften ”skyld ud”).  
Der er også ønske om, at faglokalerne bruges mere på fagdage.  
Der er ønske om kunstgræs på fodboldbanen.  
Bestyrelsen foreslår, at elevrådet spørger ind til lærernes fravær.  

 
 Forældre:  
 Der blev spurgt til mobilpolitikken i forhold til de voksne – hvordan gælder reglerne?  

 

3. Ny skolemadsordning – status (10 min.) 
  
 Referat: 

Bestyrelsen blev orienteret om et lokalt tilbud på skolemadsordning, og vil arbejde videre 
med at undersøge både denne og Willemoes-madordningen.  

 

4. Valg til Fællesbestyrelsen (10 min.) 
  
 Referat: 

Karin orienterede om tidsplanen for valg til fællesbestyrelsen, og der blev nedsat en 
valgbestyrelse, bestående af:  

 Sille Nordtorp, Freja Majgaard Pedersen, Kristina Hansen, Helle Storgaard.  
 

5. Skoleårets planlægning (15 min.) 
  
 Referat: 

Karin orienterede om skoleårets planlægning, som tager udgangspunkt i den kommunale 
redegørelse.  
Den kommunale redegørelse giver skolerne et overblik over de kommunale projekter og 
ressourcer samt nationale målsætninger, således at der kan igangsættes lokale drøftelser 
om det kommende skoleårs prioriteringer og opgaver, som har betydning for lærernes 
arbejdstid.  
I Assens kommune er der bl.a.  fokus på professionelle læringsfællesskaber, mangfoldige 
læringsmiljøer og det relationelle børnesyn, styrket sproglig understøttelse, ordblind og 
talblindhed, teknologi og læring, højt begavede børn, fra fravær til aktivt fremmøde, 
elevernes stemme, at flere unge skal gennemføre en uddannelse og rekruttering af 
medarbejdere.  
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Ovenstående danner grundlag for arbejde med skoleårets planlægning i samarbejde med 
lærerne. Konkret arbejdes der her på stedet med indsatsområderne vedr. aktivt 
fremmøde, sproglig understøttelse, ordblindenetværk, ”den røde tråd”. Når skoleplanen 
er færdig vil Karin fremlægge den.  

 
 

6. Høringssvar vedrørende organisering af 10. klassecenteret under 
 Ungdomsskolen (20 min.) 
  
 Referat: 
 Bestyrelsen ønsker en bemærkning vedrørende økonomien med i høringssvaret.  

Bestyrelsen ønsker en bemærkning vedrørende proceduren omkring valgfag i 10. klasse – 
hvorledes hænger det sammen med de meldinger, der er omkring omstruktureringer 
inden skolestart, som kan betyde at man ikke får de ønsker, man har valgt.  

 
7. Revidering af trivsels- og antimobbepolitik (20 min.) 
 
 Referat: 
 Bestyrelsen arbejdede videre revideringen ud fra Karins udkast.  
 
8. Eventuelt (10 min.) 
 
 Referat: 

Kristina orienterede om, at FOLA har generalforsamling den 12/3-24. Alle forældre må 
deltage 
Der blev talt om, at bestyrelsen kunne være aktiv på FB.  
Der blev talt om arbejdsfordeling i ny bestyrelse.  
Kristina orienterede om en artikelserie hendes familie skal deltage i vedr. angst og 
skolevægring  

 
 
Referent: Malene Bøje Lindsted 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Kristina Hansen   Sille Nordtorp 
 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Lene Rasmussen   Arne Hviid    
 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Freja Majgaard Pedersen   Helle Storgaard 
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_________________________  _________________________ 
Yasmin Jeromin Kock   Rita Hansen 
 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Agnes Hviid    Sidsel Marie Andersen 
 
 
 
 
_________________________ 
Vivi Gerner 
 


